
Comunitat de Calella 

 

Per mi, el neixement del nen Jesus, encara que molta gent no n'hes concient, possa totes les 

emocions a "flor de pell", l'il.lusio, el desig d'estar amb els teus. 

L'anyoranza dels sers perduts, se sent la necessitat d'ajudar, mes que mai. En una 

paraula...Visca Jesus.                        

Aquestes paraules són de la Pepa. 

 

 

 

Per a mi el Nadal és una festa, un temps de trobada especial, sobretot amb la familia, la de 

sang, i també tenint molt present la d’esperit. El que fa més Nadal és preparar amb ilusió i 

alegria aquesta trobada: preparar la casa, pensar en el menjar, en els petits regals, en els 

detalls de decoració, en el que ens posarem de vestit, encara que sigui tot ben senzill, tot 

esdevé mostres d’estima i generositat. És com una promesa d’abundància. 

El Nadal és bonic perquè és universal, hi ha llums extres per tot arreu, un se sent que forma 

part de tota la humanitat al menys uns dies. Celebrar per tots, pensant en els  que no tenen res 

o no en tenen ganes. Potser no es parla de Jesús més concretament, però se celebra un 

naixement, que sempre és font d’alegria i realment se’ns traspassa una ilusió d’algo nou que 

està per desplegar-se. És un temps d’inici, d'una nova oportunitat. 

El nadal és blanc de llum,  roig de caliu, verd d'esperança i or de donar el millor. 



 

Buscar un raconet a la casa per aturar-s'hi un moment per fer un somriure a tota la humanitat 

que vol néixer de nou. 

 

 



Preparar una sorpresa per algú que no s'ho espera. 

 

 



 

Alejandro e Isabel  


